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Tweet van de week

De statenfractie van SP Noord-Holland. Met 
v.l.n.r.: duo-commissielid Jacob Kes, 
fractiemedewerker Joaquin Alexander, duo-
commissielid Maarten Dijksen, fractievoorzitter 
Remine Alberts en statenlid Heidi Bouhlel.

Contactgegevens SP Statenfractie

Adres: Paviljoenslaan 5, 2012 JE, Haarlem

Email: noordholland@sp.nl

Telefoonnummer fractiemedewerker: 
 06-27170320

Sociale media
Volg de SP Statenfractie actief 
via Facebook en Twitter 
voor meer nieuws! 
Nodig ook al je Facebookvrienden uit om ons te 
volgen!

https://twitter.com/SPNoordHolland
https://www.facebook.com/SPNoordHolland
mailto:noordholland@sp.nl


DE WINST VAN EERLIJK DELEN

9 OKTOBER IN AMSTERDAM

Op 9 oktober komt Lilian Marijnissen naar 
Amsterdam om in deze politiek bijzondere tijden 
in gesprek te gaan met televisiepresentator Art 
Rooijakkers over haar boek 'De winst van eerlijk 
delen'. Met muziek van Niels Geusebroek. Zorg 
dat je het niet mist en meld je nu gratis aan!

 Wanneer: 9 oktober, start om 
20.00 uur, inloop vanaf 19.30 uur

 Waar: Posthoornkerk  -  
Haarlemmerstraat 124-126, 1013 
EX in Amsterdam 

 Gratis toegang

Kom je ook? Meld je dan snel aan!
IK BEN ERBIJ!

OVER 'DE WINST VAN EERLIJK DELEN'

In het boek ‘De winst van eerlijk delen’ legt Lilian 
Marijnissen ons politiek systeem op de snijtafel. 
Met een vlijmscherpe analyse komt ze tot een 
onverbiddelijke conclusie.

Dit doet ze op de toegankelijke en open manier 
die we van haar kennen. Doorspekt met 
persoonlijke anekdotes, actuele feiten en 
keiharde argumenten laat ze zien waar Nederland
de verkeerde afslag heeft genomen.

Maar daar blijft het niet bij. In haar boek 
beschrijft ze hoe we de weg terug kunnen vinden.
Het is nooit te laat om opnieuw te beginnen. Een 
fundamentele verandering is nodig.

Lees meer en bestel 'De winst van eerlijk delen' 
hier

Actueel:

Biomassacentrale: SP tegen bomenkap (IV)

Donderdag 21 september werd het door de 
SP, PvdD en JA21 aangevraagde debat over 
de gepande biomassacentrale waarvan de 
vergunning door de Raad van State werd 
afgewezen gehouden. 
De SP is tegen deze centrale onder andere 
omdat er grote hoeveelheden bos voor 
moeten worden gekapt.  Er is dus niets 
duurzaams aan.

TATA:

Maandag 2 oktober werd een mede door de 
SP aangevraagd spoeddebat n.a.v.  het 
afgelopen week verschenen RIVM rapport 
over gezondheidsschade aan omwonenden 
van TATA gehouden. Ook bleek uit een 
teruggevonden rapport uit 1975 dat de 
vervuiling toen al de officiële normen 
overschreed. Dit rapport werd
wel besproken in Provinciale Staten, maar 
werd daarna vakkundig onderin een
la weggestopt.
Remine Alberts: "Het rapport uit 1975 werd 
gevolgd door een lawine van rapporten. We 
weten nu al 50 jaar de feiten. Er is nu 
voldoende tijd verspild, het college moet nu 
onwrikbaar voor de werknemers en 
omwonenden opkomen”
Helaas werden door de collegepartijen een 
aantal mede door de SP ingediende moties 
om actie te ondernemen verworpen.
Hetzelfde geldt voor een motie van de SP om 
het college op te roepen voor de gezondheid 
van de werknemers en omwonenden op te 
komen in plaats met het uitstellen van de 
noodzakelijke verbeteringen door de TATA-
directie en de landelijke politiek mee te 
werken. 
Provinciale Staten vonden het niet nodig om 
het provinciebestuur aan te sporen
ondubbelzinnig de kant van de gezondheid 
van werknemers en omwonenden te kiezen.

https://www.sp.nl/dewinstvaneerlijkdelen
https://www.sp.nl/dewinstvaneerlijkdelen
https://doemee.sp.nl/eerlijkdeleninamsterdam
https://www.google.com/maps/place/Posthoornkerk/@52.381197,4.8904973,15z/data=!4m6!3m5!1s0x47c609cecd12cd33:0x6f249f29eb747230!8m2!3d52.381197!4d4.8904973!16s%2Fg%2F122c67dy?entry=ttu
https://www.google.com/maps/place/Posthoornkerk/@52.381197,4.8904973,15z/data=!4m6!3m5!1s0x47c609cecd12cd33:0x6f249f29eb747230!8m2!3d52.381197!4d4.8904973!16s%2Fg%2F122c67dy?entry=ttu


Aan de slag!

Remine Alberts

Het zal u niet ontgaan zijn: op 22 november 
mag Nederland naar de stembus om een 
nieuwe Tweede Kamer te kiezen.

Dat er verkiezingen zijn, is een groot goed. 
Het algemeen kiesrecht is er niet van de ene 
dag op de andere gekomen 
https://www.parlement.com/id/vlduhmyu2tqw/
algemeen_kiesrecht. 

Je vraagt je dan af waarom er de laatste jaren
steeds minder mensen naar de stembus 
gaan: voor de verkiezingen van de Tweede 
Kamer in 2021 was dat 78%, voor Provinciale
Staten zelfs minder dan 50%. Waarom kiezen
mensen er niet voor om van hun stemrecht 
gebruik te maken? Per slot van rekening is 
dat een van de manieren om invloed uit te 
oefenen op de enorme hoeveelheid besluiten 
die genomen worden, of dat nou in de 
Tweede Kamer, Provinciale Staten of de 
gemeenteraad is. Die besluiten hebben 
namelijk allemaal invloed op ons land en 
onze leefomgeving.

Wanneer ik met mensen praat, op de markt of
aan de deur of waar dan ook, hoor ik 
regelmatig de volgende reacties: “Het is 
allemaal een zootje” of “Er wordt toch niet 
naar ons geluisterd” of “Of je nou door de 
hond of de kat gebeten wordt, het doet 
allemaal pijn” En dan moet ik deze mensen 
regelmatig gewoon gelijk geven.

Want laten we nou wel zijn: in wiens 
belang is het om prijzen te laten 
stijgen, in wiens belang is het om 
lonen laag te houden, in wiens belang 
is het dat er geen thuiszorg is, er 
steeds minder openbaar vervoer is, om
maar een paar zaken op te noemen. 

De meeste partijen in Den Haag zitten 
vast in hun eigen bubbel. Luister maar 
eens naar de reacties die ze geven als er 
voorstellen worden gedaan om de 
wooncrisis op te lossen of om te werken 
aan goede omstandigheden in zorg of 
onderwijs: “Dat is te duur, dat is te 
moeilijk, jullie oplossingen zijn te simpel, 
jullie vertellen niet het eerlijke verhaal”

Daarom doe ik een oproep aan alle 
mensen die de SP een warm hart 
toedragen. Vertel aan uw buren, uw 
familie, aan mensen op het werk dat er 
wel degelijk verandering mogelijk is. Maar
vertel er ook bij dat er heel veel partijen 
zijn die die verandering eigenlijk helemaal
niet willen. En vertel dan ook de 
voorbeelden uit het (recente) verleden 
wat die partijen stemden als er 
voorstellen lagen om Nederland eerlijker 
en socialer te maken. 

Oké, oke, daarvoor moet je de politiek wel
een beetje gevolgd hebben. En weten wat
partijen tot nu toe gedaan hebben. SP-ers
weten dat. Dus nogmaals: vertel aan 
buren, familie, collega’s dat ze niet 
moeten vallen voor de mooipraat van 
partijen, maar dat ze moeten kijken wat 
die partijen zoal gedaan hebben. De SP 
doet dat elke dag, maar nu het 
campagnetijd voor de Tweede Kamer is 
doen we dat met een schepje erbovenop. 

Word je gebeld door je lokale afdeling? 
Zeg dat je mee wilt doen! Hoe meer hoe 
beter.

https://www.parlement.com/id/vlduhmyu2tqw/algemeen_kiesrecht
https://www.parlement.com/id/vlduhmyu2tqw/algemeen_kiesrecht


Regio overleg

11 oktober NHN Alkmaar

1 november NHZ Landsmeer

Provinciehuis Noord-Holland
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